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در فروش آب سنگین به آمریکا احتیاط می کنیم

رییس ســازمان انرژی اتمی از ادامه مذاکره برای فروش آب ســنگین به آمریکا خبر داد و گفت: این فرایند در جریان اســت، قرار بود که آب ســنگین برود اما بعد از قضیه 2 میلیارد دلار احتیاط 
کردیم. فعلا در حال مذاکره هســتیم و باید نحوه پرداخت پول کاملا مشــخص شــود. علی اکبر صالحی در پاســخ به ســوالی در خصوص راســتی آزمایی های آژانس بیــن المللی انرژی اتمی 
گفت: در اتریش با آقای آمانو جلســه مفصلی داشتیم و مروری بر ســه ماه برجام. این که چه اقداماتی تا امروز انجام شده و چه اقداماتی باید انجام شــود و همچنین درباره هماهنگی های لازم، 

گفت وگو کردیم. صالحی یادآور شــد: در این دیدار نسبت به تفســیر و تاویل های یک طرفه برجام هشدار دادیم. خوشبختانه زبان برجام زبان گویایی اســت و به انگلیسی نوشته شده است و نباید 
تصور کنند به زبان دیگری نوشــته شــده، چون گاهی پیش می آید که حتی از برخی کلمات تفاســیر مختلفی می شود. وی در عین حال گفت: وقتی شــما سند قطوری مانند برجام دارید که 

چند صد صفحه و چند صد بند دارد، یقینا در برخی امور با مســایلی روبرو می شــوید که قابل رفع اســت و مشکلی خاصی نداریم. رییس ســازمان انرژی اتمی همچنین از گفت و گوها با 
روسیه برای فروش آب سنگین خبر داد.

12 پیکر شهید در اختار تکفیری ها
معاون روابط عمومی و تبلیغات سپاه کربلای 
مازندران از بازگشت تمام رزمندگان مازندرانی 
مستقر در سوریه به کشور خبرداد. حسینعلی 
رضایی با اعلام اینکه تمام رزمندگان مدافع حرم 
لشکر 25 کربلا به مازندران به کشور برگشتند، 
اظهار کرد: 21 مجروح از عملیات خان طومان 

به جای مانده که در حال حاضر مشکلی بابت درمان این افراد وجود ندارد. وی 
با اعلام اینکه 9 نفر از این مجروحین روز گذشته به کشور بازگشتند؛ افزود: چهار 
نفر از این رزمندگان به منازل خود مراجعه کردند و 5 نفر نیز در بیمارستان بقیه الله 
تهران در حال مداوا هســتند. رضایی یادآور شد: مابقی مجروحین نیز در حال 
بازگشت به کشور هستند. وی با اشاره به اینکه 12 پیکر شهدای مازندرانی هنوز 
در اختیار تکفیری ها است، بیان کرد: در این مناطق هنوز درگیری وجود دارد و 

باید با آزادسازی مناطق دست یافتن به پیکر شهدا میسر شود.

لزوم نظارت بر عملکرد ائمه جمعه
نماینده مردم مســجد ســلیمان در مجلس 
شورای اسلامی از شورای سیاست گذاری 
ائمــه جمعــه خواســت نظــارت و کنتــرل 
بیشــتری بر عملکــرد ائمه جمعه داشــته 
باشــد. اســماعیل جلیلی در تذکری اظهار 
کرد: اقداماتی کــه برخی از ائمــه جمعه با 

موضع گیری  های خود له یا علیه کاندیداها و یا راه اندازی تشکیلات و انجام 
اقدامات غیر ضروری داشته اند مساله ساز بوده و به این جایگاه مقدس خدشه 
وارد کرده و باعث می شود زحمات سایر ائمه جمعه که دلسوز هستند خنثی 
شــود. این نماینده مجلس خاطر نشــان کرد:  لزوم بررسی موضوع نظارت 
و کنترل بیشــتر وجود دارد و امیدواریم با حســن مدیریت و نظارت شورای 
سیاست گذاری ائمه جمعه تذکرات لازم داده شود و اجرای چرخش دوره ای 

ائمه جمعه را شاهد باشیم که درآینده از این نگرانی ها کاسته شود.

سیستم پدافندی باور 373 در خط تولید
وزیــر دفــاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح 
گفت: با اشــاره به این که امروز قابلیت تولید 
سیســتم های پدافندی، توپخانه و موشکی 
را بدون نیاز به دیگــران داریم اظهار کرد:  ما 
باید در آینده نیز در این زمینه گام هایی را رو به 
جلو برداریم و امروز به ملت عزیزمان اطلاع 

می دهم که با عنایت الهی دارای سیستم راهبردی اس-300 شده ایم و سعی 
می کنیم در آینده سیستم پدافندی راهبردی را نیز به خط تولید وارد کنیم. وزیر 
دفاع و پشــتیبانی نیرهای مسلح با بیان اینکه سیســتم پدافندی را با نام باور 
3۷3 طراحی کرده ایم اظهار کرد:  این سیســتم قابلیت درگیر شــدن با کروز، 
سیستم های هواپیمایی بدون سرنشین و هواپیماهای جنگی حتی بالستیک 
را دارد و می تواند با چندین هدف درگیر شود. دهقان گفت: ما سیستم های نرم 

افزاری را تهیه و تولید کرده ایم که در مرحله جمع بندی نهایی قرار دارد.

تمهیدات امنیتی برای 
برخورد با برهم زنندگان 

مراسم ارتحال امام )ره(
ستاد بزرگداشت بیســت و هفتمین سالگرد ارتحال 
حضرت امام صبح امروز در حرم مطهر امام خمینی 
)ره( با حضور مســئولان برگزار شــد. در ابتدای این 
نشست حسین ذوالفقاری معاون امنیتی و انتظامی 
وزارت کشور با اشاره به تهدیدهای امنیتی گفت: در 
یک سال گذشــته گروه های تروریستی سعی کردند 
در مناسبت های مختلف مانند دهه فجر، ایام تاسوا 
و عاشــورا و حتی عید نوروز اقداماتی داشــته باشند 

که به دلیل تلاش های عزیزان آن ها ناکام شدند.
وی ادامه داد: به نظر می رســد براساس ضرورت ها 
لازم است برای مراسم سالگرد ارتحال امام خمینی 
)ره( نیز برنامه هایی برای مبارزه با اقدامات احتمالی 
تروریست ها داشته باشیم و در این رابطه برنامه هایی 

دردست است.
معاون امنیتی وزارت کشــور با اشــاره بــه اقدامات 
جریانات خودســر در طول ســال های اخیر اظهار 
داشت: ما شــاهد هستیم که در چند ســال اخیر و 
در هنــگام ســخنرانی ها بی انضباطی هایی صورت 
می گیرد که اقدام مناسبی نیست لذا کمیته امنیتی 
و انتظامی ســتاد ارتحال امام تصمیم گرفته است تا 
کارگروهی تشــکیل بدهد تا در هنگام سخنرانی ها 
از صحنه ها فیلمبرداری شــده و مستندسازی های 
مناســب صورت گیرد و ایــن کارگروه میان ســپاه، 

نیروی انتظامی و وزارت اطلاعات مشترک است.
ذوالفقاری افزود: آنچه مهم است این است که باید 
حرمت امام و بیت ایشــان رعایت شــود. ســخنران 
اصلی این مراســم مقام معظم رهبری اســت و باید 
حرمت ایشــان محفوظ بمانــد. وی با بیــان اینکه 
مستندســازی های دقیق از صحن می تواند مانع از 
تکرار بی نظمی های سال های گذشته شود، یادآور 
شد: برای این مسئله وظایف مشخص شده اند و هر 

گاه است. نهادی از وظایف خود آ

هیچ اتفاق خارج از قاعده ای نباید رخ دهد
همچنیــن دبیــر ســتاد مرکــزی بزرگداشــت امام 
خمینی)ره( با بیان این که بحث امنیت در مراســم 
امسال از اهمیت بالایی برخوردار است، اظهار کرد: 
اهمیت انتظامات  مراســم  امسال نیز کمتر از بحث 
امنیت آن نیســت. محمد علی انصاری ادامه داد: 
اگر جناح یا گروهی در این مراســم با شعارهای خود 
به شــخصیت های نظام بی حرمتی کند، این اتفاق 
می تواند موجی را در دنیــا علیه انقلاب و جمهوری 

اسلامی ایران ایجاد کند.
انصاری اضافه کرد: مراسم بزرگداشت اتفاقی است 
که هر ساله تعداد زیادی از وزارت خانه ها و نهادهای 
دولتی و حکومتی در برگــزاری آن تلاش می کنند. 
اگر در شب مراسم گروهی بخواهند با شعارهای خود 
نظم مراســم را برهم بزنند، همه کســانی که از چند 
ماه قبل برای این مراسم زحمت کشیده اند به نوعی 
خاطرشــان مکدر می شود و احساس می کنند ثمره 

تلاشهایشان را نگرفته اند.
وی خاطرنشان کرد: در این زمینه باید آموزش های 
لازم به شــرکت کندگان در مراســم داده شود، چرا 
که گاه بعضی از این شــعار ها به خاطر این است که 
گاهانه  شرکت کنندگان توجیه نشده اند. افرادی نیز آ
و از سر نیت این کارها را می کنند که باید جلوی آنها 

گرفته شود.
دبیر ســتاد مرکزی بزرگداشــت حضرت امام)س( 
تاکید کرد: هیچ اتفاق خــارج از قاعده ای در قبل، 
حین و بعد از سخنرانی مقام معظم رهبری در داخل 
و اطراف حرم در مراسم روز 14 خرداد نباید رخ دهد.

 ریاست لاریجانی 
استمرار می یابد

لغو کنسرت شاه کمانچه

نایب رییس مجلس شورای اسلامی در نشست خبری امروز خود با اشاره به رقابت ها برای ریاست مجلس دهم گفت که 
بر اساس پیش بینی ها ریاست علی لاریجانی در مجلس دهم ادامه می یابد. محمدرضا باهنر درباره احتمال تعامل علی 
لاریجانی و محمدرضا عارف بر سر ریاســت مجلس دهم اظهار کرد: به نظر نمی رسد که در این سطح تفاهم در مجلس 
انجام شود و انتظار داشته باشیم یک کاندیدا برای ریاست مجلس وجود داشته باشد بلکه به صورت طبیعی دو کاندیدا در 

صحن علنی مجلس مطرح خواهند شد.
وی افزود: ممکن است در سال های دوم و سوم و چهارم مجلس چنین اتفاقی بیفتد که تنها یک نفر برای ریاست مجلس 
کاندیدا شود اما در سال اول لازم است که وزن کشی صورت گیرد پس ما به طور طبیعی حتما دو کاندیدا را خواهیم داشت اما 
اینکه آرا چطور جذب می شود موضوعی است که دو فراکسیون برای آن تلاش می کنند. باهنر با اشاره به جلسات کمیسیون 
اصلاح طلبان و اصولگرایان مجلس دهم خاطرنشــان کرد: تقریبا در این هم آوردی وزن روشن است و ان شاء الله دهم 
خردادماه روشن خواهد شد، من فکر میکنم ریاست آقای لاریجانی استمرار یابد، بنابراین ریاست آقای لاریجانی متعین است 
و برای نائب رئیسی هم افراد رشد یافته مجرب زیادی هستند که باید به تفاهم برسند تا یک هیأت رئیسه قوی را داشته باشیم.

مستقل ها به فراکسیون اصولگراها می پیوندند
نائب رئیس مجلس در ادامه درباره فراکسیون های مجلس دهم نیز اظهار کرد: اینکه چند فراکسیون تشکیل می شود 
بسته به تصمیم خود منتخبین دارد چرا که رقابت جدی بین دو جریان اصلی است که در انتخابات توفیقاتی داشتند، اما در 
مورد عدد و رقم این فراکسیون ها خود منتخبین بعضا در حال برآورد و یارگیری هستند و تلاش هایی دارند بنابراین نمی شود 

قاطعانه گفت در آینده چه اتفاقی می افتد.
باهنر با پیش بینی فعالیت دو فراکسیون فعال در مجلس دهم اظهار کرد: قاعدتا یکی از آن ها فراکسیون های اصلاح طلبان 
و دیگری فراکسیون عامی خواهد بود که اصولگرایان و احتمالا مستقلین را در بر می گیرد. در مجموع مجلس دهم دست 
اصولگرایان خواهد بود اما اصلاح طلبان نیز فراکسیون پرعدد و قدرتمندی دارند و باید با یکدیگر تعامل کنند، پس اکثریت 
دست اصولگرایان اســت و اصلاحات یا لیست امید اقلیت قدرتمندی خواهد بود. دبیر کل جامعه اسلامی مهندسین در 
تحلیل خود از انتخابات مجلس دهم نیز خاطرنشان کرد: ما در انتخابات به صورت کلی دو قدم به پیش داشتیم و این نتیجه 
رشــد سیاسی کشور بود. همه طرف ها باورشان است که باید مطالباتشان را پای صندوق ببرند و الحمد لله مثل فتنه 88 و 

لشکرکشی ها به وجود نیامد. در تهران، مردم به امضا کنندگان لیست رای دادند نه خود کاندیداها و این قدم خوبی بود.
وی ادامه داد: در مجموع آرای تهران 60 درصد متعلق به اصلاح طلبان و 40 درصد متعلق به اصولگرایان بود که در نتیجه 
باعث شد اصلاح طلبان کرسی های تهران را به دست بیاورند. این فعال سیاسی درباره اظهارات حداد عادل مبنی بر تخلف 
در انتخابات نیز گفت:  من از خود آقای حداد چنین چیزی نشنیدیم و وزارت کشور هم گفت که چنین نامه ای به آن ها نرسیده 

است. مجموعا اینکه دوستان فتنه گر سر عقل آمده اند موضوعی است که ما از آن استقبال می کنیم.
دبیر کل جامعه اسلامی مهندســین با بیان اینکه در انتخابات مجلس دهم وحدت نسبی در جامعه اصولگرایی به وجود 
آمد اضافه کرد:  ان شاء الله با آغاز به کار مجلس دهم و شکل گیری ساختارها هیأت رئیسه و کمیسیونها جریانات سیاسی 
هم از بیرون و داخل فعال هستند و ما از این ظرفیت سیاسی واجتماعی در کشور برای انسجام بیشتر تشکیلات سیاسی و 
اجتماعی اسفتاده می کنیم همین که رقیب داخلی ما به یک سری واقعیت اجتماعی پی برده و فعالیت های قانون مدارانه ای 
را تابلوی خود کرده موضوعی است که ما از آن به شدت استفاده می کنیم و امیدواریم جناح ها در چارچوب قوانین موضوعه 
انسجام به وجود بیاورند. وی با اشاره به حمایت جبهه پیروان خط امام )ره( و رهبری از لیست جامعه مدرسین به سرلیستی 

علی لاریجانی در قم اظهار کرد: بنابراین جامعه اصولگرایی از آقای لاریجانی حمایت کرد.
باهنر درباره عملکرد جبهه پیروان خط امام ورهبری نیز گفت: ما جلسات زیادی داشتیم و برای اینکه کلونی های مختلف 
اصولگرایی را کنار هم بنشانیم مجبور بودیم به یک وحدت نظر برسیم. تقریبا همه دوستان جبهه پیروان هم اقرار دارند که 
در آن نشســت ها جبهه بهترین کاری که می توانسته است را انجام داده است اما به هر حال قرار ما در زندگی سیاسی مان 
این نیســت که صندلی مان رها نکنیم بلکه هنر احزاب و تشکل ها و یکی از وظایف آن ها کادرسازی است و من استقبال 

می کنم که فردی ریاست جبهه پیروان را بر عهده می گیرد.

بار دیگر لغو کنســرت. این بار کنسرت کیهان کلهر استاد کمانچه نوازی لغو شــد. آن هم به دستور دادستانی نیشابور. 
همین سال گذشته بود که با لغو کنسرت کلهر در تهران او اعلام کرد اعلام کرد: کنسرت ها دوباره برگزار نخواهد شد. 
تا زمانی  که فرهنگ و هنر ایران گروگان زورگیری و زورآزمایی جناح های سیاســی اســت و خط مشی  مشخصی  برای 

اینگونه فعالیت ها تعریف و اجرا نشده، بنده از انجام هرگونه فعالیت در ایران خودداری خواهم کرد.
با این حال اصرار هواداران و احتمالا قول مســاعدت مسئولان، کلهر را بار دیگر به ایران کشاند تا تور کنسرت هایش را 
در تهران و چند شهرستان داشته باشد. او که قرار بود تور کنسرت »پردگیان باغ سکوت« خود را از نیشابور آغاز کند، در 
اولین قدم به مشکلی برخورد که به ویژه در دو سال گذشته دامن خیلی از موزیسین ها را گرفته است. اما لغو این کنسرت 
که امروز اعلام شد در حالی بود که زمان اجرای کنسرت امشب بود و این خبر در آخرین دقایق در حالی که اعضای گروه 
از فرودگاه تهران عازم این شهر بودند، طی تماسی کوتاه به آن ها اعلام شد. اما لغو کنسرت کلهر در حالی اتفاق افتاده 
است که تمام مجوزهای لازم برای برگزاری این کنســرت، اعم از مجوز شورای تأمین استان، اداره ی اماکن و وزارت 
ارشاد گرفته شده بود و صورت جلسه  شورای تأمین مبنی بر موافقت با برگزاری این کنسرت به رویت اعضای گروه رسیده 

بود و بالتبع بلیت های آن نیز فروخته شده است. 

وزارت فرهنگ و ارشاد ایستادگی کند
لغو کنســرت کلهر در سال گذشته اعتراضات بسیاری را در پی داشت، اعتراضاتی که به ویژه به وزارت فرهنگ و ارشاد 
برمی گشت، چراکه مجوز این کنسرت ها از سوی این وزارت خانه ارائه شده بود. مدیر کل دفتر موسیقی در این خصوص 
گفته بود: عدم صدور مجوز اجرا به کیهان کلهر و بروکلین رایدر نباید از ســوی وزارت ارشــاد قابل پذیرش باشد. مجوز 

ندادن به هنرمندی ایرانی که برای معرفی موسیقی ایران به جهانیان تلاش بسیار کرده کار درستی نیست.
پیروز ارجمند، مدیرکل دفتر موســیقی در این   باره گفته بود: فشارها روی موسیقی بسیار زیاد است. ای کاش کسانی 
که نگران برگزاری کنسرت با مجوزهای رسمی هســتند، این نگرانی را در را ه های درست تری به خرج می دادند و به 
این نکته توجه می کردند که وزارت ارشــاد، دقت فراوانی روی تمام موارد یک کنســرت از جمله شعر، موسیقی و غیره 
دارد. ارجمند خطاب به مســئولان نیروی انتظامی گفته بود: بدون شک با روندی که نیروی انتظامی در پیش گرفته 
با مشکل های بسیاری روبه رو می شــویم. با چنین رویه ای که نیروی انتظامی در پیش گرفته تعامل فرهنگی با دنیا را 

باید تعطیل کنیم.
لغو پی در پی کنســرت ها در ســال گذشته اما واکنش ســخنگوی دولت را نیز در پی داشت . او در این خصوص گفت: 
کنسرت ها اگر شرایط لازم را داشته باشند، مجوزهای لازم را می گیرند؛ اما اینکه قبل از برگزاری یک کنسرت پیش بینی 
کنیم که ممکن است شــرایط برگزاری کنسرت در آن رعایت نمی شود، درست نیســت. ما لغو کنسرت را برای امنیت 

اجتماعی نافع نمی دانیم و دستگاه های مربوط نیز بر اساس اختیارات خود به کنسرت ها مجوز داده اند.

اینکه کنسرت مجوزدار نباید لغو شود، تصور نادرستی است
اما انتقادات به وزارت ارشــاد و سخنان سخنگوی دولت در این خصوص، با پاســخ آیت الله آملی لاریجانی رئیس قوه 
قضاییه همراه بود. وی در این خصوص گفت: من شــنیدم که در مجلســی یک روحانی از لغو برخی کنسرت ها انتقاد 
کرده است در حالی که لغو کنســرت ها موضوعی چند بعدی است و چنانچه اقدامی حرام در آن شکل بگیرد باید از آن 
پیشگیری کرد. آملی لاریجانی افزود: در مورد کنسرت ها کاری رسانه ای برای تشدید وضعیت شکل گرفت چرا که بر 
حسب گزارشی که در شورای عالی امنیت ملی ارائه شــد از میان بیش از 300 کنسرت تنها 9 عدد از آن لغو شده است 

که برای آن این حجم سر و صدای رسانه ای ایجاد شد.
رئیس دستگاه قضا گفت: در ذهن برخی مقامات اجرایی فکر نادرستی شکل گرفته است که چنانچه ما مجوزی صادر 
کردیم این مجوز نباید لغو شــود. در حالی که هر کس برای خود وظیفه ای دارد و دستگاه قضا در بحث امنیتی و تظاهر 
به حرام باید به وظایف خود عمل کند. آملی لاریجانی افزود: چنانچه یک مقام اجرایی برای مثال وزارت ارشــاد مجوز 
برگزاری کنسرتی را بدهد و نیروی انتظامی احتمال انفجار بمبی در آنجا را اعلام کند آیا قوه قضائیه نمی تواند آن کنسرت 
را لغو کند یا اگر زمینه رقص مشترک جوان ها بر کنسرتی وجود داشته باشد آیا این موضوع حرام نیست. آملی لاریجانی 
تاکید کرد: در برخی شهرها فضا طوری است که احتمال برخی اتفاقات وجود دارد که باید از آن پیشگیری شود و گاهی 

لغو این کنسرت ها با توصیه شورای تأمین استان بوده است.

ایلنا نوشت: اصلاح طلبان ناامید از لیست امید
در دوران غیبت محمدرضا باهنر و محمدحسن ابوترابی فر در مجلس، صندلی های نایب رئیسی قطعا افراد جدیدی را تجربه خواهند کرد و 

تحولات روزهای آینده نشان خواهد داد چه کسی به صندلی  نایب رئیسی مجلس تکیه خواهد زد.

 خبرآنلاین گفت: ترکیب هیات رییسه مجلس در 9 پارلمان
کرسی های هیات رییسه مجلس اگرچه در 12 سال گذشته در ید کامل اصولگرایان بوده اما بازگشت چپ گراها به پارلمان، بدون تردید 

مناسبات هیات رییسه را هم دچار تغییر و تحول خواهد کرد.

 پارس نیوز نوشت: درس هایی از جا به جایی احتمالی رئیس سازمان صدا و سیما
در بسیاری موارد، تغییر یک فرد اگرچه مؤثر است، اما اتمام کار نیست. تغییر در مدل و الگوی اداره و نیز حاکم کردن یک جمع در قالب 

اصطلاحا هیئت مدیره، از لوازم تغییر عمیق و اساسی هستند.

 نسیم آنلاین نوشت: خیالبافی اصلاح طلبان در خصوص پیشنهاد جلیلی به آمریکایی ها
اساســا این قبیل اتهامات و انتشار اکاذیب بدون ســند و مدرک علیه تیم مذاکره کننده هسته ای سابق کشورمان امری سابقه دار است 

چنانچه چندی قبل نیز بدون آنکه ســعید جلیلی کاندیدای انتخابات مجلس شود، این روزنامه مدعی شده بود وی درصدد ریاست 
مجلس دهم است!

عکس روزسایت نگار

در حاشیه سفر رئیس 
جمهوری به کرمان

خبرنامه


